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Referat                                                     Korsvejens Skole 

Vedrørende: Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 28.02.24 kl. 17.00 – 19.00 Personalerummet 
Deltagere: Anette Svejstrup Ahlmann Larsen, Rasmus Juhl Wohlert, Mette Omega Quist 

Christensen, Karen Lund Johansen, Luise Nissen, Steffen Brodersen S. Martiena, 

Wafeq Barkat, Ali Qais, Thomas Diechmann og Hanne Larsen 

 

Afbud: Martin Lønborg, Casper Malta Lindorf Andreasen, Stig Frejo Hansen, Anders Bækholm, 

Jean Ølgaard, Sebastian Mudiaga Onorionde, 

 

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

Pkt. 2 Godkendelse af referat 

Godkendt. 

 

Pkt. 3 Deltagelse og motivering af 2. forældremøde ud fra stormøde 

Der er stormøde d. 05.03.24. 

Der er lige nu tilmeldt 130. Vi håber alle forældre kommer og måske mere til. 

Der opfordres til, at bestyrelsen også inviterer alle. 

Luise sender en reminder ud til alle forældre. 

 

Bestyrelsen vil efterfølgende kontakte kontaktforældre med opfordring til at bruge punkter fra oplægget på 

kommende forældremøde. Der kan laves en god tråd på Aula med kontaktforældre. 

Der kan laves en kobling til det negative sprog på skole.  

Bestyrelsen mødes umiddelbart efter oplægget og laver et oplæg til kontaktforældre. Der bruges ca. 15 

minutter tirsdag aften. 

 

Pkt. 4 Teknisk forvaltning og bygningsarbejder i 2024 

Der er nu tilbagemelding på vores indstilling af renovering og vedligeholdelsesarbejder. 

Se referat fra BSU på kommunens hjemmeside:  

https://dagsordener.taarnby.dk/vis?Referat-Boerne--og-Skoleudvalget-d.07-02-2024-kl.16.00&id=a3b17376-

5920-43dd-830e-0da70b5d039e 

Der er besluttet nogle forskellige tiltag med A, B og C prioriteringer. 

 

Herunder informerer skolen også om samarbejde med Autens. 

Autens har været på skolen, for at styrke skolens læringsmiljøer. 1. møde er afholdt. Det var meget positiv, og 

de besøgende gav udtryk for, at de var begejstrede for skolen, og det de så. Næste møde er i den kommende 

https://dagsordener.taarnby.dk/vis?Referat-Boerne--og-Skoleudvalget-d.07-02-2024-kl.16.00&id=a3b17376-5920-43dd-830e-0da70b5d039e
https://dagsordener.taarnby.dk/vis?Referat-Boerne--og-Skoleudvalget-d.07-02-2024-kl.16.00&id=a3b17376-5920-43dd-830e-0da70b5d039e


Korsvejens Skole 

Vi lærer til livet 
 

uge, hvor der skal planlægges en dag med forskellige workshops, for elever, personale og 

skolebestyrelse/kontaktforældre. Dette er den 18. april for bestyrelse og kontaktforældre fra kl. 17.30-19.00. 

 

Pkt. 5 Valg af nye bestyrelsesmedlemmer 

Da vi har forskudt valg til skolens bestyrelse, vil der skulle vælges hvert 2. år. Det sker i lige årstal. 

Der nok kun én, der er på valg.  

Der følges op på vedtægter om procedurer ved skift midt i et år. 

 

Pkt. 6 Kommunikation og information på Aula 

I princip for Samarbejde mellem skole og hjem er der følgende passus vedr. kommunikation: 

Løbende information og kommunikation mellem skole og hjem 

Årgangen og klassens lærere/pædagoger benytter sig af Min Uddannelse, når der informeres løbende (ugentligt) om 
undervisningen og hverdagen i skolen i forhold til den enkelte elev, klassen og årgangen. 
SFO informerer løbende via Aula. 
Derudover kan der sendes uddybende informerende beskeder via Aula (opslagstavlen og beskedsystemet) både fra skole 
til hjem og omvendt. 
Den løbende kommunikation mellem det enkelte hjem og skolen foregår som udgangspunkt via beskedsystemet i Aula. 
Når der er tale om situationer/hændelser, der kræver mere end en besked, opfordres til, at parterne ringer til hinanden 
eller aftaler at mødes for at sikre, at dialogen bliver så tydelig, respektfuld og ligeværdig som muligt. Derved kan mange 
misforståelser og forudfattede antagelser imødekommes. 

 

Med udgangspunkt i ovenstående tager vi en indledende dialog om forventninger og behov i forhold til Aula, 

kommunikation og information. 

 

Der skal laves/arbejdes med kommunikationsstrategi. Det handler både om mængde af information. 

Men også om hvordan kommunikation mellem skole og hjem afspejler skolens værdier. 

Hvordan vil vi kommunikerer? 

 

Pkt. 7 Nyt fra  

 Skolen – forslag 2 i forhold til Solkolonierne er vedtaget.  

Det betyder, at prisen stiger for skolens lejrskole. Skolen ved ikke, hvordan budgetter dermed skal 

overholdes. HLA forventer ny viden snarest. 

Anderledes uge i uge 12. Temaet er Kongeriget Danmark. Info følger. 

Trine, som er kommunens loop-lærer og tilknyttet skolen, stopper d. 29/2. Trine starter som 

læsekonsulent i KBH. kommune. 

Elevernes trivselsmåling er i gang. Der er lavet et oplæg, som alle elever får i forbindelse med 

gennemførelsen. 

 

 Elevrådet – Elevrådet har arbejdet med medbestemmelse. Det lille elevråd har udarbejdet plakater, 

som viser Korsvejens styrker i fælleskabet. 

 

 Medarbejderne – Der er genopslag til koordinatorstilling i SFO.  
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 Porten – Børne- og Skoleudvalget - Mødelokale 211 (taarnby.dk) 

Der er blevet besluttet at der skal laves en 3. årig strategi for Porten. Forhåbentlig inddrages relevant 

personale og evt. forældreerfaringer for at kvalificere tilbuddet. 

https://dagsordener.taarnby.dk/vis?Referat-Boerne--og-Skoleudvalget-d.07-02-2024-kl.16.00&id=a3b17376-5920-43dd-830e-0da70b5d039e

